
         

             
 

(CONCEPT) VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN DE KNCB 
Woensdag 17 april 2019 
Bondsbureau, Kelvinbaan 48 te Nieuwegein 
 
Aanwezigen 
Verenigingen (leden) 
ACC, Ajax, CC Bloemendaal, CCG, Eindhoven CC, Excelsior’20, HBS, HCC, Hercules, Hermes DVS, 
Kampong, Qui Vive, Quick H, Punjab CCR, Salland CC, SGS, VCC, VOC, VRA 
 
Ereleden 
S.W. Lubbers 
 
Leden van Verdienste 
J.H. Wories, J.P.A.W. Molenaar (ook SRC), R.J. Kemming (ook Fin. Cie), J. Heggelman (ook Jeugd 
Cie) 
 
Commissieleden 
E.A. van der Vegt (Financiële Cie.), A. Mohamed (Tucht Cie.), F.A. de Jongh (Accommodatie Cie.), 
D.G. Noorhoff (Archief & Bibliotheek Cie.)  
 
Overig 
S. Tholen (fotograaf), A. de Groot 
 
KNCB Bestuur 
B.H.J. Timmer (voorzitter & Lid van Verdienste), R. Vermeulen (secretaris), A. Parulekar 
(penningmeester), B. Boissevain (lid), J.L. Mulder (lid en Lid van Verdienste) 
 
Bondsbureau 
J. Wals (directeur a.i.), S. Shrestha, P. Mulder, S. Trouw, E. Buijs, T. Heggelman, I. van der Elst 
(notulist) 
 
 
1. Opening 
Voorzitter Betty Timmer opent om 19.35 uur de vergadering en heet de aanwezigen, onder wie 
de Ereleden en Leden van Verdienste, welkom. De voorzitter vraagt vervolgens om een minuut 
stilte om onze overleden cricketvrienden die ons het afgelopen halfjaar ontvielen te gedenken. 
 
 
2. Mededelingen 
 

• Niemand heeft gebruikgemaakt van de mogelijkheid om het financieel vragenuurtje bij 

te wonen; toch zal dit voor de volgende Algemene Vergadering gehandhaafd blijven. 

• Sinds twee maanden is Alex de la Mar afwezig door ziekte. Vanuit 

werkgeversperspectief kunnen daar geen verdere mededelingen over worden gedaan, 

maar we wensen hem een goed en voorspoedig herstel toe. Er is een kaart die door 

iedereen die bij de ALV is, getekend kan worden en die aan Alex gestuurd zal worden. 

 



         

             
 

• Competitie Task Force: de eerste resultaten van de Task Force zijn besproken in het 

bestuur. Voorafgaand aan de verenigingsbijeenkomsten wordt nog een separaat overleg 

georganiseerd met verenigingen met een andere culturele achtergrond. Daarna wordt 

een aantal bijeenkomsten in het land georganiseerd waarop de verschillende 

discussiepunten rond de (toekomstige) competities worden besproken.  

• Deelname aan de ECL: dit onderwerp wordt doorgeschoven naar agendapunt 10 

(Reglementen). 

• Euro T20 Slam 

De voorzitter gaat ervanuit dat de aanwezigen inmiddels via de KNCB-website en andere 

kanalen het nieuws over deze franchise competitie met deelname van Nederland (2), 

Ierland (2) en Schotse (2) stedenteams hebben gehoord. De Nederlandse steden zijn 

Amsterdam en Rotterdam, die om-en-om als NL speelstad fungeren.  

In totaal zullen 18 Nederlandse spelers in de 2 teams vertegenwoordigd zijn. Tevens 

zullen spelers van Full Member-landen meedoen. Voor de NL spelers is dit een goede 

voorbereiding op het kwalificatietoernooi in Dubai in oktober/november 2019.  

Het toernooi duurt 3 weken met de start in Amsterdam bij VRA, en de slotdag in Dublin.  

Op 30 april wordt in Dublin dit evenement gelanceerd.  

De wedstrijden worden via diverse (livestream) kanalen uitgezonden met de 

verwachting van miljoenen kijkers over de gehele wereld.  

De KNCB neemt niet deel in welke rechtsvorm dan ook en loopt geen enkel financieel 

risico. Feitelijk doet de KNCB niet meer dan toestemming geven dat de T20 Euro Slam 

wedstrijden in NL gespeeld mogen worden en dat de NL Internationals hieraan mogen 

meedoen. 

• De KNCB heeft Pitch International aangesteld als consultant betreffende de verkoop van 

de KNCB tv-rechten. Dit bedrijf doet nu de waardebepalingen van deze rechten en zal 

het gehele proces van de verkoop begeleiden. 

• Het internationale programma van de belangrijkste NL teams is in hoofdlijnen 

beschikbaar. 

• De voorzitter bedankt de zes graswicketclubs (GWC) alvast voor hun inzet voor het 

komende seizoen. De KNCB vraagt weer veel van deze zes verenigingen; deels dragen zij 

tenslotte bij aan de ontwikkeling van de NL spelers. Om internationaal mee te doen, 

moet er tenslotte op goede graswickets gespeeld kunnen worden. Hopelijk is Hermes 

DVS, waar de opening van de nieuwe accommodatie jl. 13 april plaatsvond, in 2020 ook 

in het bezit van een graswicket. 

Opmerkingen n.a.v. de mededelingen 
Ewout Boendermaker (EB, HBS): vraagt naar de hoogte van het prijzenbedrag van de ECL die in 
2020 uitgeloofd wordt. De voorzitter: Tot nu toe is alleen €2500,- voor 2019 bekend en deze gaat 
in zijn geheel naar de deelnemende club. EB: er is een afspraak gemaakt dat dit geld via een 
verdeelsleutel ook onder de andere TK clubs verdeeld zou worden. De voorzitter: het bedrag is 
lager dan gedacht, vandaar het besluit om het aan de club zelf, VOC, toe te kennen, dat tenslotte 
ook kosten maakt. EB: wat is er in de commissie die daarover advies zou uitbrengen 
afgesproken? De voorzitter: die commissie, bestaande uit Feiko Kloppenburg, Peter van Gulik, 
Bart Kroesen en Alex de la Mar, is 1x bijeen geweest, maar er is helaas nog geen vervolg op 
gekomen. Feiko: ons voorstel was het geld te besteden aan een jeugdevenement. De voorzitter: 
het basisbedrag gaat naar VOC. EB: is in strijd met de afspraak.  



         

             
 

3. Ingekomen stukken 
Bericht van verhindering is ontvangen van: 
Clubs: GCC Olympia, Rood en Wit, CV Holland (bedrijfscricket), Wanderers, DSV Concordia  
Ereleden: Steven van Hoogstraten, René van Ierschot, Marc Asselbergs, Jacques Mulders 
Leden van Verdienste: Roland Lefebvre, Nolan Clarke, Satar Alladin, Louk Hartong 
Commissieleden: Ted Hartman, Aad de Neef, Tiarda Buma (allen Archief & Bibliotheek Cie.). 
 
Bij Agendapunt 7. zal een ingezonden stuk van dhr. P. Esders (voorzitter Salland CC) worden 
behandeld. 
 
 
4. Notulen KNCB ALV d.d. 15 december 2018  
Er zijn geen tekstuele aanmerkingen.  
 
Inhoudelijk: Guido Landheer (GH, Quick) geeft aan dat er aan punt 10 c. (ECL) nog iets 
toegevoegd dient te worden; namelijk dat sommige clubs bezwaar lieten aantekenen tegen het 
proces en de uiteindelijke beslissingen die daarin waren genomen. Waarvan acte.  
 
De secretaris geeft aan dat de notaris na de (goedkeuring door de) ALV in december van de 
wijzigingen van de Statuten alsnog twee schoonheidsfoutjes heeft ontdekt: deze betreffen het 
gebruik van het woord ‘leden’ bij artikel 16 lid 5 en bij de heffingscontributie: dit is inmiddels 
aangepast in ‘lid-vereniging’.  
 
De notulen worden middels applaus door de vergadering goedgekeurd. 
 
 
5. Jaarverslagen 
De 6 ingeleverde jaarverslagen worden aan de vergadering voorgelegd.  
Frits de Jongh (Ajax) maakt een opmerking over het verslag van de Tuchtcommissie inzake een 
onjuistheid inzake de uitspraak over een zaak in de Eerste Klasse. De secretaris zegt een erratum 
toe in het verslag. 
 
 
6. Financiën 
Jaarrekening 2018 
De voorzitter laat weten dat zowel boekhouder Hans van Run (ontslag genomen in januari) en 
financiële man Alex de la Mar (ziek half februari) zijn weggevallen uit de financiële organisatie 
van de KNCB. Dat bemoeilijkte het proces van het opstellen van de Jaarrekening, maar met dank 
aan de inzet van de medewerkers van het Bondsbureau is dat toch voor elkaar gekomen. De 
jaarrekening is besproken met de Financiële Commissie.  
 
Door de penningmeester wordt aan de hand van de presentatie een toelichting gegeven op de 
jaarrekening 2018. Het resultaat over 23018 bedraagt €-164K, dat is €36K lager dan het begrote 
verlies van € -200K. Gezien de stand van de verenigingsreserve op 31 december 2018 dient er 
vanuit de begroting 2019 €119K aan de reserve te worden toegevoegd om op 31 december 2019 
de afgesproken verenigingsreserve van €750K te bereiken. 
 
 



         

             
 

Met betrekking tot de baten is er €-33K minder ontvangen dan begroot. Door de 
penningmeester wordt aan de hand van een aantal tabellen een inhoudelijke toelichting gegeven 
op de belangrijkste afwijkingen van de baten. 
Met betrekking tot de lasten is er €69K minder uitgegeven dan begroot. Door de 
penningmeester wordt aan de hand van tabellen een inhoudelijke toelichting gegeven op de 
belangrijkste afwijkingen daarvan.  
 
In de jaarrekening 2018 is ten opzichte van de Jaarrekening 2017 een forse toename van de 
debiteuren met maar liefst €120K. Door de penningmeester wordt daarvoor als verklaring 
gegeven dat een groot deel van de facturering aan het einde van het jaar is gedaan en dat 
betalingen daardoor pas in 2019 hebben plaatsgevonden. Dit wordt geïllustreerd door een 
overzicht waaruit blijkt dat van het debiteurensaldo van €288K op 31 december 2018 en op 31 
maart 2019 al €181K is voldaan. Per 1 april 2019 bedraagt het debiteurensaldo derhalve €106K. 
Door de penningmeester wordt toegezegd dat het debiteurenbeheer strakker zal worden 
georganiseerd. Hierover zijn met BONDcenter voor 2019 reeds afspraken gemaakt. Bij 
agendapunt 8. (Ontwikkelagenda) wordt hierop nog teruggekomen.  
 
De accountant heeft een goedkeurende verklaring voor de Jaarrekening 2018 afgegeven.  
 
Namens de Financiële Commissie voert Erik van de Vegt het woord. Hij rapporteert de 
bevindingen van de commissie met betrekking tot de Jaarrekening 2018 en stelt de vergadering 
voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. Dat wordt via 
applaus verleend. 
 
 
7. Oprichting Cricket Nederland BV 
Hedenmiddag (i.e. woensdag 17 april) is een ingekomen stuk ontvangen vanuit Salland CC met 
een vragenlijst over dit onderwerp. Op deze vragenlijst zijn deze middag door het bestuur de 
antwoorden vertrekt. Tevens is er op dinsdag (16 april jl.) een financieel memo van 
Accountantskantoor Ruitenburg aan de vergaderstukken op de KNCB-site toegevoegd – dit was 
niet eerder beschikbaar. 
Inzake de oprichting in het kort: De KNCB is aandeelhouder in de BV, het bestuur zou gevormd 
worden door de directeur en de bestuurssecretaris van de KNCB, en een Raad van 
Commissarissen bestaande uit 1 erelid, 2 bestuursleden en 2 leden aangewezen vanuit de ALV,  
die de taak heeft toezicht uit te oefenen op het algemene beleid van de vennootschap.  
 
Na een discussie over de volgende onderwerpen, wordt besloten tot een extra ALV op korte 
termijn (liefst al in mei) omdat er snel een beslissing over de oprichting van de BV genomen 
dient te worden. 

• Onderwerpen die in de extra ALV ter sprake dienen te komen: 

• Het exact bepalen welke activiteiten onder de BV vallen 

• Openheid en helderheid van het bestuur betreffende mogelijke dubbelrol van / 

vertrouwen in / bevoegdheden van / scheiding posities / gezagsverhoudingen 

bestuurders / meer neutrale bestuurders, m.a.w. ‘Good governance’ 

• Het beheer van de geldstromen/ winst(uitkering ) / reserves / fiscale onderwerpen 

 
 



         

             
 

 
Akbal Mohamed (Tucht Cie.) stelt dat over evt. verweving en vermenging jurisprudentie bestaat; 
de secretaris vraagt hem deze jurisprudentie toe te sturen.  
Tevens geeft de secretaris aan dat de ALV, het hoogste bestuursorgaan, de bestuurders kan 
wegstemmen/vervangen, wat een directe invloed heeft op de BV. De RvC rapporteert aan de ALV 
en kan bv. een bijzondere ALV bijeenroepen om een nieuw KNCB-bestuur te vormen, dat 
vervolgens de aandeelhouders in de BV kan verwijderen. Er zou naar een mogelijke andere 
toezichtstructuur gekeken kunnen worden.  
 
Zowel Frits de Jongh (Ajax) als Guido Landheer (Quick) geeft aan dat er meer verduidelijking 
dient te komen over de BV en over de timing van het proces tot oprichting.  
Wim Pielage (ACC) wil meer helderheid over de samenstelling van de RvC. 
Ulrich Oron (Kampong) geeft aan dat er meer sportorganisaties zijn die dit pad (hebben) 
betreden; waaruit vaak blijkt dat de denkrichting goed is, maar dat er wel veel en goede 
‘poppetjes’ nodig zijn voor de uitvoering en dat het soms niet anders kan dat personen dubbele 
functies hebben. 
Pieter van der Hammen (SGS) stelt voor om de uitwerking over te laten aan specialisten; de 
activiteiten en doelstellingen van de BV moeten wel echt duidelijk worden aangegeven.  
 
Conclusie: 
Er wordt een samenvatting gemaakt  die aan de extra ALV zal worden voorgelegd met de 
volgende  onderwerpen:  
1. Een verduidelijking over de doelstellingen en de activiteiten van de BV 
2. De samenstelling van de BV / bestuur / RvC op basis van ‘Good governance’. 
 
De voorzitter zegt toe dit z.s.m. te regelen.  
Besloten wordt dat dit zal worden besproken in een bijzondere ALV die op korte termijn wordt 
vastgesteld (mogelijke datum 22 mei 2019). 
Het voorstel is om erelid Steven van Hoogstraten plaats te laten nemen in de RvC. Dit dient een 
officieel voorstel vanuit het bestuur te zijn. 
 
 
8. Ontwikkelagenda KNCB 
Over de voortgang en de stand van zaken na de ALV van 15 december 2018 geeft de directeur 
a.i. een uitgebreide(re) toelichting op de verschillende processen binnen de Ontwikkelagenda 
2018-2019. Aan de orde komen de beleidscyclus 2019 als onderdeel van het nieuwe organisatie- 
en bestuursmodel, de (her)inrichting van de werkorganisatie, BONDcenter en de nieuwe KNCB-
website. 
 
Beleidscyclus 2019 
Gestart is met de realisatie van het Jaarplan 2019 als eerste uitwerkingsjaar van het Strategisch 
Plan 2019-2023. Tevens heeft op 5 maart een bijeenkomst met alle door het bestuur benoemde 
commissies plaatsgevonden om de uitwerking van de nieuwe rol en positie van deze commissies 
in het organisatie- en bestuursmodel te duiden. Samen met de commissies zal hier vorm en 
inhoud aan worden gegeven. Tevens is inmiddels een aanvang gemaakt met de regionale 
verenigingsbijeenkomsten 2019. Drie van de zes bijeenkomsten, met een aanwezigheid van zo’n 
70% van de clubs, zijn inmiddels achter de rug. 
 



         

             
 

 
(Her)inrichting werkorganisatie 
Eind 2018 / begin 2019 is een organisatiewijziging doorgevoerd en wordt de werkorganisatie 
ingericht op basis van de strategie. Dit betekent dat er vier teams (Topsport & Talent. 
Participatie, Markering & Communicatie, Bedrijfsvoering) zijn samengesteld met een 
(budget)verantwoordelijke manager en dat er wordt gewerkt aan een collectieve en individuele 
beweging in werkwijze, cultuur en gedrag. Er zijn drie kerncompetenties voor de (nieuwe) 
organisatie benoemd, te weten: klantgericht handelen, resultaten realiseren en innoveren. Ter 
vergadering worden de vier teams nader voorgesteld en in het bijzonder de nieuwe 
medewerkers. Per 1 april 2019 is Emil Buijs als nieuwe manager Participatie gestart. De nieuwe 
manager Marketing & Communicatie is Amber de Groot. Binnen het voorgestelde formatieplan 
wordt op termijn een medewerker Marketing & Communicatie gezocht voor 0,5 fte. 
Nog niet alle nieuwe functies uit het formatieplan zullen direct worden ingevuld en de 
overgangssituatie van oude naar nieuwe zal geleidelijk en praktisch worden ingevuld. 
Tegelijkertijd worden ook nieuwe functiebeschrijvingen e.d. opgesteld.  
De oorspronkelijke nieuwe functie van manager Financiën en Bedrijfsvoering wordt niet ingevuld 
omdat de keuze is gemaakt deze werkzaamheden uit te besteden aan BONDcenter. 
 
Er is steeds meer samenwerking binnen de Samenwerkende Sportbonden op het kantoor aan de 
Kelvinbaan, b.v. op het gebied van de AVG-wetgeving en de Vertrouwens Contact Personen 
(CVP). 
 
John Wories (LvV) vraagt wat Participatie precies inhoudt: dat is o.m. breedtesport, competitie, 
jeugdcricket, ondersteuning clubs, nieuwe cricketvormen in de breedst mogelijke zin.  
De functie van Manager Bedrijfsvoering wordt voorlopig in de wacht gezet.  
Er is nog wat meer detail-invulling nodig, zoals nieuwe functiewaarderingen en -beschrijvingen. 
Opmerkelijk is overigens dat de KNCB de eerste sportbond is die daarbij de nieuwe CAO-
systematiek hanteert. 
 
BONDcenter 
Aan de vergadering wordt een toelichting gegeven op de keuze tot het uitbesteden van de 
financiële administratie aan ‘BONDcenter’; een ‘shared service center’ dat zich toelegt op 
financiële administratie binnen de sportwereld. BONDcenter is momenteel werkzaam voor tien 
sportbonden, o.a. Badminton Nederland dat eveneens is gevestigd op de Kelvinbaan. 
BONDcenter zorgt voor continuïteit en ontzorgt de KNCB waardoor de focus op de kerntaken kan 
zijn gericht. 
 
Nieuwe KNCB website 
Er wordt via een aantal schermafbeeldingen een voorbeeld gepresenteerd van de nieuwe 
website; deze gaat op vrijdag 3 mei de lucht in, en wordt momenteel door een aantal 
werknemers op het Bondsbureau ‘gevuld’. Het verzoek is gedaan aan de verenigingen om op 
zeer korte termijn een kwalitatief goede foto van de club en het clublogo aan te leveren. Ook 
wordt het competitieprogramma in e-cricket op de nieuwe site gezet. Een gedeelte van de site, 
met name bij het internationale cricket, zal tweetalig worden gepubliceerd.  
 
 
 
 



         

             
 

9. Bestuursverkiezing 
De vergadering stemt in met de herverkiezing van bestuurslid/secretaris Robert Vermeulen (2 e 
termijn) en penningmeester Amit Parulekar (3e en laatste termijn). 
De benoeming van een nieuw bestuurslid ter vervanging van de in de ALV van 15 december 2018 
afgetreden Steven Lubbers, wordt aangehouden tot de volgende vergadering. In verband met 
het nieuwe organisatie- en bestuursmodel wil het bestuur eerst duidelijk hebben waarvoor een 
nieuw bestuurslid nodig zou zijn. 
 
 
10. Reglementen 
De secretaris spreekt namens het bestuur zijn grote dank uit aan Willem Molenaar, Adriaan van 
den Dries en Bart Kroesen voor het bijwerken/herschrijven van de diverse reglementen. Het 
Dames T20-reglement volgt spoedig, aangezien dat vóór 4 mei, de aanvang van hun T20-
competitie, klaar moet zijn. Er zijn enkele belangrijke aanpassingen, de grootste uiteraard over 
het gebruik van gekleurde kleding, een witte bal en zwarte screens in de hoogste drie klassen.  
 
Er zijn enkele vragen over o.m. het Jeugdreglement inzake het aantal spelers in de U11/U13/U15 
dat mag batten. De teams mogen in onderling overleg, als ze beiden met meer dan de 
voorgeschreven spelers spelen, meer spelers laten batten. 
 
De winnaar van de T20 Topklasse competitie zal Nederland in 2020 in de ECL vertegenwoordigen  
 
Competitieleider a.i. Bart Kroesen stipt aan dat het belangrijk is dat in de THE klassen tijdig 
wordt aangegeven wie de aangewezen speler is, die vervangen mag worden tijdens het seizoen. 
Indien er geen aangewezen speler staat geregistreerd, dan kan geen enkele speler worden 
vervangen. Deze aangewezen speler dient een level 2 coaching diploma én, indien van buiten de 
EU, een tewerkstellingsvergunning te hebben. Overigens kwam deze regeling tot stand op 
aanwijzing van de helaas te vroeg overleden Paul Polak. 
 
 
11. Benoeming Commissies 
De vergadering stemt conform de voorlegger in met de herbenoeming van de voorgestelde 
leden van de Tuchtcommissie en de Commissie van Beroep. 
 
 
12. Rondvraag 
De voorzitter deelt nog mede dat elke THE-vereniging 3 euro korting krijgt op het origineel te 
betalen bedrag voor de witte bal en dat elk team 3 gratis ballen ontvangt. Dit zal als zodanig op 
de factuur worden vermeld. 
 
Reinout van Ierschot (VOC): VOC neemt niet om het geld deel aan de ECL; VOC wil het geld 
vooral aan het jeugdcricket besteden, en als VOC’s kosten zijn gedekt en er is geld over, dan wil 
de club heroverwegen om toch het geld nog te verdelen. De voorzitter zegt dit in beraad te 
nemen en daarna het gesprek met VOC aan te gaan. 
Ewoud Boendermaker (HBS) haakt in op dit onderwerp en geeft aan dat de uitspraak van de Cie. 
van Beroep inzake de procedure over het toewijzen van de deelnemer aan de ECL over 2 à 3 
weken gedaan zal worden. 
 



         

             
 

 
Ulrich Oron (Kampong) informeert naar de interim-status van directeur Wals. De voorzitter zegt 
dat reeds tijdens de Najaars ALV is aangegeven dat de heer Wals het herstructureringsproces van 
de KNCB blijft begeleiden. Over een aantal maanden zal opnieuw overleg plaatsvinden.  
 
Feiko Kloppenburg (HCC): HCC, en met deze Haagse vereniging ook andere clubs, is toch een 
voorstander van het systeem van play-offs om het kampioenschap in de Topklasse.  
De redenen:  
1. Leren presteren onder druk, en  
2. Extra promotie van de cricketsport in NL 
De voorzitter zegt toe dat er altijd openingen zijn om dit binnen de Competitie Taskforce te 
bespreken; maar er moet de komende jaren zeker ook op het internationale programma gelet 
worden. Overigens komt bij de start van de ODI League in de zomer van 2020 de West Indies niet 
naar NL, alleen Pakistan; in 2021 zijn Engeland, Ierland en de West Indies de tegenstanders. Er 
moet naar het grotere plaatje worden gekeken. 
 
Patrick Esders (Salland CC); Kan de KNCB niet een dwingender rol spelen in het verkrijgen van 
jeugdafdelingen bij clubs? De voorzitter geeft aan dat dit gesprekken zijn die in de komende 
jaren op de agenda staan in de communicatie met en ondersteuning van de verenigingen. PE 
vindt dat er knopen doorgehakt moeten worden, omdat deze discussie vorig jaar ook speelde en 
hij het idee heeft dat er nog niet echt schot in deze zaak zit. Er is in de tot nu toe gehouden 
vereniging regiobijeenkomsten wel veel over gesproken, zegt de voorzitter. 
 
Jos Heggelman (LvV/Excelsior’20) vraagt wie eigenlijk bepaalt of de zwarte screens wel zwart 
genoeg zijn. Dit is een vraag voor de Accommodatie commissie, die dit via rapportages van de 
umpires te horen krijgt. 
 
John Wories (LvV) vraagt of er een target aan de stijging van jeugdspelers is voor dit jaar. 
Voorbeeld is rugby, dat een spectaculaire stijging kent in het aantal jeugdspelers. Jaco van Giezen 
haakt hierop in door te stellen dat er op jongere leeftijd meer met ‘echt’ cricket moet worden 
begonnen i.p.v. te veel spelletjes. 
Tevens stipt Wories aan dat er moet worden geprobeerd cricket nu echt eens op televisie te 
krijgen. De voorzitter antwoordt op het laatste dat de KNCB druk in gesprek is met diverse 
partijen, ook inzake de T20 Euro Slam.  
Haar antwoord op de volgende vraag van Wories over sponsoren, is nagenoeg hetzelfde: bezig 
met Pitch International, dat de tv-rechten verkoop doet, en er zijn zeker met het oog op het 
internationale programma steeds meer mogelijkheden (bv ook livestream) voor sponsoruitingen 
en -mogelijkheden. Bij verwezenlijking hiervan is de KNCB op termijn dan ook financieel minder 
afhankelijk van de ICC. 
 
Steven Lubbers (Erelid) zegt te zijn geschrokken van het openstaande bedrag van de debiteuren. 
In 2017 stelde het bestuur ‘als je niet betaalt, dan speel je niet’ en dat had tot gevolg dat er 
beter wordt betaald. De voorzitter vertelt dat er drie weken geleden aanmaningen zijn verstuurd 
naar alle clubs, en dat ‘er flink is overgemaakt’. 
 
Om 22.15 uur sluit de voorzitter de vergadering en wenst ze iedereen een goede en veilige 
thuisreis. 
 


